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1. Formandens beretning blev taget til efterretning. Der blev stillet 
spørgsmål til faskinerne under de nye regnvandsbede. Hofor er lige nu i 
gang med at grave planterne op og fjerne noget af jorden, da de var fyldt
for meget op. 

2. Godkendelse af regnskab
- Regnskabet ser fint ud. Foreningen har en solid beholdning uden at 

den er for stor.
- Regnskabet blev godkendt.

3. Indkomne forslag
- Vedtægtsændring vejudvalg:

Der blev sat spørgsmålstegn ved det bureaukratiske i, at vejudvalget 
ikke har medlemmer, der er del af bestyrelsen, og at udvalget derfor 
skal referere til en vejudvalgsformand i bestyrelsen. Formanden 
svarede, at det vil lette arbejdsbyrden for bestyrelsen.
Der blev stillet spørgsmål vedr. årsagen til beløbsgrænsen på 50.000 
kr., som vejudvalget kan bruge uden at få tilladelse af formanden for 
vejudvalget. 
Forklaringen er, at 50.000 kr. er et beløb, der kan dække almindelige 
reparationer.

21 stemte for forslaget.
1 undlod at stemme.

- Forslag om vedtægtsændring §26, stk. 2:
Der blev spurgt, hvad der vil ske med en eventuel formue ved 
opløsning af foreningen. Den vil blive brugt til almennyttige formål.
Potentielt kan foreningen få flere penge til mange forskellige formål 
ved at kunne søge de store fonde end det, der måtte stå på kontoen 
ved en opløsning af foreningen. En opløsning af foreningen er desuden
usandsynlig.



For: 17
Imod: 3
2 undlod at stemme

- Forslag om ændring af forslag om hjertestarter
Da det vil blive meget dyrt at sætte en hjertestarter på 
Birkholmpladsen, blev der drøftet andre muligheder (f.eks. at sætte 
den på et privat hus). 

22 stemte for forslaget om at give bestyrelsen mandat til at 
undersøge, om Københavns Kommune vil gå med til placering på 
Nørager Plads.

- Forslag om bevilling til arbejde med grønne arealer
Forslag om fast tilskud de næste fem år på 10.000 kr. til arbejdet med 
grønne arealer, så vi ikke skal diskutere det hvert år. 

Forslaget blev enstemmigt vedtaget.

- Sidste år drøftede vi alternative siddemuligheder på pladsen (som ikke
opfordrer til længere ophold). Det lægges på Facebook, at der 
nedsættes et udvalg, som interesserede kan deltage i.

4. Budget 2025
- Forslag om forhøjet honorar til vejudvalgsmedlemmerne i 2025 på 

grund af en stor opgave med fortovene. Vi vil gerne have nogen til at 
tage tjansen – ellers skal vi have fat i en entreprenør, hvilket bliver 
meget dyrere. Forslaget finansieres af fortovsopsparingen.

Forslaget blev enstemmigt vedtaget. 

- Bestyrelsen sender en reminder om renholdelse af fortove til 
medlemmerne.

5. Valg til diverse poster
- Redmark vil ikke være vores revisor, hvis vi ikke har en administrator 

til at håndtere bogføring og kontingentopkrævninger. Udgiften til 
administrator skønnes – ud fra tilbud for tre administratorer at 
medføre at kontingentet forhøjes med ca. 300 kr. Bestyrelsen 



indkalder til ekstraordinær generalforsamling om at antage 
administrator og hæve kontingentet.  

- Anne-Mette Wehmüller, Kongsdalvej 32, blev valgt som formand 
(adresse).

- Der var ingen kandidater til posten som kasserer. Kassererens opgaver
vil også ændre sig, når/hvis vi antager en administrator. Bestyrelsen 
laver en funktionsbeskrivelse af kassererposten, så der kan søges 
bredt.

- Kirstine Henriksen, Birkholmvej 11B, og Anne Marie Andresen, 
Raunstrupvej 6, blev genvalgt som menige medlemmer.

- Henrik Størner, Raunstrupvej 6, blev valgt som menigt medlem.
- Helle Bjørnum blev genvalgt som suppleant.
- Redmark blev genvalgt som revisorfirma. Det undersøges dog, om det

er muligt at finde et firma, der vil lave revisionen, uden at vi har en 
administrator (se ovenfor).

- Magnus Dyhl Overby, Raunstrupvej 5, og Mathias Sandager, 
Kongsdalvej 41blev valgt til vejudvalget.

6. Eventuelt
- Tybjergvej – man kan se hajtænderne gennem den nye belægning; er 

der noget galt? Vejudvalget kigger på det.
- Facebook- kontra mailkorrespondance: Det er problematisk, når 

Facebook bliver brugt som informationskanal, da alle ikke har en 
Facebook-profil. Bestyrelsen vil bestræbe sig på at informere både på 
Facebook og mail.

- Velkomstbrev og nyhedsbrev er muligheder til drøftelse.
- Maillisten skal opdateres. Bestyrelsen tager initiativ til dette i den 

kommende periode.


